
 

 
                           Svanlevvej, 2-4-2025 

Bestyrelsen: 
Claus Brink bestyrelsesformand nr. 33 tlf. 41 26 43 16 
Anders Ljungquist kasserer nr. 53 tlf. 28 92 02 18 
Christian Barfod bestyrelsesmedlem nr. 71 tlf. 40 42 19 49 
Bo Schou bestyrelsesmedlem nr. 67 tlf. 21 31 12 93 
Mathias Kjøngerskov bestyrelsesmedlem nr. 47 tlf. 53 66 82 60 
 
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   2. april 2025 
 
Deltagende:   Claus Brink, nr. 33 

Mathias Kjøngerskov, nr. 47 
Anders Ljungquist, nr. 53 

 Bo Schou, nr. 67 
Christian Barfod, nr. 71  (referent) 

    
 

Dagsorden:  
 

1. Konstituering efter generalforsamling 
Efter Claus blev valgt som ny formand, blev det tid til at kostituere den øvrige bestyrelse.  
Nyvalgte Mathias blev valgt som webansvarlig samtidig med han holder øje med legepladsen 
i fællesskab med Bo og Christian 
Bo og Christian samarbejder om de grønne arealer og veje/kloaker, med inputs fra Mathias 
om legepladsen 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet fra det seneste bestyrelsesmøde er godkendt, sendt ud og ligges på 
Grundejerforenings hjemmeside (www.svanlevvej.dk) 
 

3. Økonomi 
Intet nyt siden sidst. Kassereren krydser fingre for at alle huske at kontingentet er steget til 
kr. 1250,-   

 
4. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer 

Sæsonen for græsslåning står for døren, Simon starter op i uge 15. Kun udjævning af asfalten 
på stien v/nr. 23 mangler udestår fra sidste år. Denne opgave påregnes iværksat og afsluttet 
inden 1/5 
Der mangler efterfyldning af sand rundt om de nye fliser og brosten. Det kommer. 
Vi holder løbende øje med vores træer langs vejene, med henblik på fældning af syge træer  
og genplantning i efteråret. 
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HVAD KAN JEG SELV GØRE: 
Er hækken blevet stor eller er den vokset ud over fællesarealer/teknikskabe/lygtepæle? 
 
Vi opfordrer til at få klippet godt ind, så lys fra lygtepæle kan nå stier mv, og teknikkene fra 
forsyningsselskaber kan tilgå skabene. Skabe og lygtepæle står altid med “ryggen” i skel.  
Skulle du/I have brug for hjælp, kan Simon (vores gartner) kontaktes for tilbud. 

 
5. Vej og kloak 

”Blind vej”s skilt ved indkørslen til vores vej - vi har igen henvendt os til kommunen for dette 
- i håbet om at kunne undgå besøg lastbiler uden ærinde på vejen.  

 
 

6. Legeområder 
Vi er opmærksom på at faldunderlag på legepladsen trænger til at blive revet tilbage ind 
under gyngerne. -Mathias kigger på dette. 
 
 

7. Snerydning 
Sæsonen er slut for denne gang. 

 
 

8. Fællesrådet  
Christian deltog i byrådsmødet, hvor fællesrådet havde foretræde for hele byrådet. Karen 
(formand for fællesrådet) fremlagde sagen om den vilde fælled klart og flot, og fik stor ros af 
mange af byrødderne.  
Vi henviser desuden fortsat til www.kolthasselager.dk for flere oplysninger om 
Kolt-Hasselager Fællesråds arbejde. Her finder du også Fællesrådets nyhedsbreve. 
 

9. Særlige emner 
Ingen særlige emner. 
 

10. Eventuelt 
Ingen emner under eventuelt. 
 
 
Mødet afsluttes. 

 
Kalender for kommende periode: 

Ca. 6 årlige møder efter behov: Januar, februar/marts, maj, juni, september, november 
 
Det næste bestyrelsesmøde: 14. maj 2025 kl. 19:30 hos Christian 
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